
 

Referat af kursistrådsmøde d. 25.1.2024 kl. 11.20-11.55, i 
V230  
 

1. Godkendelse af dagsorden, v. Neel/Signe 
 
Godkendt med tilføjelse af to punkter 

2. Valg af mødeleder og referent  
Neel valgt som mødeleder. Hanne som referent. 

 

3. Præsentation af fremmødte 
Neel (forperson), Signe (næstforperson),  

6 kursister fra 1. år  2årig HF  
1 kursist fra 2. år  2årig HF  

3 kursister fra AUV  

3 kursister fra HF-enkeltfag  
Christina (Lærer),  Martin (leder), Helle (leder) og Hanne (lærer) 

 

 

4. Info om kommende fællessamlinger på HFe (v. lærer Christina) 
Christina informerede, om de nye samlinger. Der vil være croissanter og kaffe.  
Kursistrådet vil gerne komme og fortælle om arbejdet og om klubberne. 

 

5. Hvordan kan vi hjælpe til at der er pænt og rent på skolen? V. 
Hanne (lærer) 

Hanne opfordrede alle til at gå tilbage til klasserne og opfordre til at alle bliver bedre til at rydde op på 

skolens areal. 

 

6. Opfølgning på, om der kan komme opslagstavler i 
Kursistloungerne. V. Signe/Neel 

Der er et whiteboard på 2. sal, der kan bruges til at skrive til hinanden og hænge ting op på.  

 

7. Nyt punkt: Nye ordensregler på KVUC 
Uddannelsesleder, Martin, fremlagde forslag til ændrede ordensregler på KVUC. Reglerne skal 

senere drøftes og besluttes i bestyrelsen. Kursistrådet bakkede op om de nye regler.  

 
Neel spurgte, om det er muligt at få et kursus for kursister om, hvordan man bedst muligt kan bruge AI 

konstruktivt. Martin siger, at det vil være oplagt og fortalte, at der på tirsdag er møde for alle lærere om 
brug og misbrug af AI.  

 

8. Nyt punkt: verdensmåls-uge  
Uddannelsesleder Helle fortalte, at der igen i år i uge 11 skal være verdensmålsugen og hun ville gene have 

nogle kursister med til at se på ugens indhold.  
Et par stykker meldte sig som interesserede. 

 



 

9. Beslutning om at lave en kampagne for bedre hygiejne på 
toiletterne. Hvad kan Kursistrådet gøre? V. Neel/Signe 

 
Punktet blev ikke nået 

 

10. Evt. nyt fra klubber? 
En kursist Richard vil gerne starte en bogklub for kursister, der gerne vil læse bøger og mødes regelmæssigt 

på skolen. Alle kan komme med, hvad de har lyst til at læse og tale om det, man har læst, med de andre. 

Han foreslog, at klubben mødes hver anden uge. Richard vil hænge en seddel op på 2. sal ved 
Paternostraen, så folk kan skrives sig på. 

 
Nyt fra Queer-klub: Der er fortsat møder ca. hver uge om torsdagen i 427. 

 

11. Evt.  
En klasse efterspørger knager til at hænge jakker op i klasserummet. 

 

12. Til næste møde: 
Fokus på brug og misbrug af AI  

Et punkt om mere læsning på KVUC (Neels forslag)  


